

Domnului Vladimir Putin, Președintele Federației Ruse,

Domnului Donald Trump, Președintele Statelor Unite ale Americii,

Vă rugăm să aveți în vedere încetarea în fapt al celui de al doilea război mondial. Conform Tratatului dintre Germania nazistă și URSS (Tratatul Molotov-Ribbentrop) a fost anexată partea de răsărit a României, Moscova impunând o nouă graniță între România și URSS, pe râul Prut, în interiorul României. Partea de răsărit a României, înseamnă provinciile (teritoriile) românești Basarabia, Ținutul Herța și nordul Bucovinei. Atunci când o țară anexează un teritoriu, care de drept nu este al ei, falsifică istoria, îndoctrinează poporul său, să creadă că teritoriul anexat îi aparține de drept. Așa fac, pe de o parte, Ungaria, iar de cealaltă parte a României, în solidaritate, Federația Rusă (URSS) și Ucraina.

Hitler :”Fără contribuția a cel puțin 4 până la 5 milioane de tone de petrol românesc, nu am putea duce războiul.” „România va trebui micșorată și din motive politice europene, deoarece poporul român, democrat din fire, a rămas sufletește alături de Anglia și Franța și, în consecință, Axei nu-i convine o Românie mare care să aibă în Balcani rolul de diriguitoare”

În urma Ultimatumului Moscovei, dat României, la 26 iunie 1940, Armata URSS anexează răsăritul României. Această anexare stârnește Ungaria să anexeze nordul-vestul României. Dar și Bulgaria.

Partea de nord-vest a României, la 30 august 1940, a fost anexat Ungariei lui Horthy, prin Dictatul de la Viena, impus de către Germania nazistă și Italia fascistă. **(Acest teritoriu anexat Ungariei a revenit la România, la sfârșitul celui de al doilea război mondial.)** Germania nazistă, prin teritoriul anexat Ungariei hortiste, înainta în România spre zonele petroliere. Ungaria începe, în teritoriul românesc anexat, lichidarea în masă a evreilor, trimițând spre Auschwitz, 166.000

(una sută șaizeci și șase de mii) de evrei.

U.R.S.S. propune o frontieră comună între Bulgaria și Rusia, prin împărțirea Dobrogei, zona maritimă a României, dintre Bulgaria și URSS. Dictatorul Hitler impune României să cedeze Bulgariei doar Cadrilaterul, partea din sud-estul Dobrogei. Are loc pe data de 7 septembrie 1940. Prin propunerea URSS, Moscova urmărea ca România să nu aibă ieșire la Marea Neagră, iar Kremlinul să domine autoritar în largi spații geopolitice.

Alianța Germania-URSS-Ungaria-Bulgaria împotriva României a favorizat geostrategic URSS și Germania. România nu mai avea, în această situație, nici o posibilitate de a se opune militar. Hitler pătrunde în România, fără agresiune militară, germanii preluând conducerea Armatei României și alte decizii pe plan intern. Hitler a cerut mareșalului Antonescu, să acționeze pentru lichidarea evreilor. Mareșalul se opune, ba mai mult, guvernul român acționează pentru salvarea multor evrei din nord-vestul României, intrată prin dictat în administrarea Ungariei, cât și a altor evrei din România. Populația evreiască din România și-a continuat existența, în condițiile vitrege de atunci, condiții care îi afectau deopotrivă și pe români. Toate acestea se întâmplau din august 1940, pâna în 1941, în perioada de pace. Mareșalul Antonescu începe războiul de eliberare a răsăritului României, de sub ocupația URSS, pe data de 22 iunie 1941.

Domnule Președinte Donald Trump,

Domnule Președinte Vladimir Putin,

Dragi cititori,

Vă rugăm să constatați că Hitler și Stalin sunt activi și azi, producând mari suferințe, confruntări militare, zona dintre Federația Rusă (URSS)-Ucraina și România (Uniunea Europeană), reprezentând un pericol de declanșare a unor conflicte militare cu grave consecințe. Pentru această zonă mai e nevoie de efort diplomatic, de

voință politică pentru pace. Pentru această zonă geografică, Tratatul Molotov-Ribbentrop mai este activ , pentru că pentru această zonă nu a fost desființat în fapt.

Republica Socialistă Sovietică Moldovenească a fost înființată de către Moscova la 2 august 1940 și a durat până la 27 iunie 1991, când a devenit Republica Moldova, independentă, desprinzându-se din URSS. Trebuie să avem în vedere că a fost înființată de către URSS pe teritoriul de răsărit al României, anexat de URSS, conform Tratatului Molotov- Ribbentrop.

Teritoriul anexat de URSS a revenit în interiorul României între 1941-1944. În anul 1944 URSS reanexază răsăritul României, conform Tratatului Molotov-Ribbentrop. Tot în acest an, Armata URSS pătrunde în întreaga Românie, de unde va pleca în 1958. **Tratatul dintre Stalin și Hitler, prin votul Dumei de stat (Parlamentul URSS), din decembrie 1989, este declarat nul, în consecință și tratatele de pace din 1947 își încetează efectul. Anularea Tratatului Molotov-Ribbentrop este valabilă și pentru RSS Ucrainiană, pe atunci făcând parte din URSS. În consecință sudul și nordul Basarabiei, ținutul Herța și nordul Bucovinei, sunt menținute în Ucraina în mod ilegal. Pentru anularea acestui tratat au votat și deputații RSS Ucrainiene, în consecință și alipirea la Ucraina a teritoriilor românești este lovită de nulitate, acestea n-au fost niciodată ale Ucrainei și nu sunt. La 24 august 1991, Ucraina devine stat independent. Ucraina, azi, prin alipirea teritoriilor românești, este imperiul sovietic de apus.**

Înființarea RSS Moldovenească, pe partea de mijloc a Basarabiei, a fost un act diversionist, cu două scopuri:

1. Fărâmițarea unității teritoriale și etnice a răsăritului României, cu o populație românească majoritară, compactă.
2. Anexarea la RSS Moldovenească (deci în cadrul URSS), și a părții de

răsărit a României, dintre Prut și crestele Munților Carpați.

Tratatul Ribbentrop-Molotov, înseamnă în fapt anexarea părții de răsărit a României, a părții de răsărit a Poloniei, anexarea Finlandei și a Țărilor Baltice. Mihail Gorbaciov va recunoaște independența atât a Țărilor Baltice-Estonia, Letonia și Lituania, cât și a Ucrainei. Mihail Gorbaciov, prin recunoașterea independenței Țărilor Baltice, a început, în fapt, lichidarea consecințelor Tratatului Ribentrop-Molotov. Numai tovarășii din România s-au opus lichidării consecințelor Tratatului Ribbentrop-Molotov. Grav, extrem de grav! Mihail Eminescu, având în vedere Basarabia, exprima adevărul că un drept nu se pierde, decât prin învoirea formală de a-l pierde.

Tratatul de la Helsinki aprobă modificarea granițelor pe cale pașnică. S-au modificat granițe impuse prin tratatul Ribbentrop-Molotov, dar și alte granițe. Germania Federală s-a reîntregit cu RD Germania, Țările Baltice au devenit independente, Republica Moldova a devenit independentă, Ucraina a devenit independentă, Cehoslovacia s-a divizat în Cehia și Slovacia, **dar și partea de răsărit a României trebuie să redevină la Patria- Mamă, România.**

Se înțelege cu claritate că Unirea necondiționată, a Republicii Moldova, cu România, în integralitatea sa teritorială, nu mai trebuie să fie împiedicată, de către Moscova. Moscova a păstrat în Republica Moldova, structuri profesionale imperiale sovietice, antiunioniste. E vremea adevărului și a dreptății domnule Președinte Vladimir Putin. Avantajele sunt uriașe pentru Federația Rusă, Uniunea Europeană, România. Încrederea se poate dobândi numai prin anularea în fapt a consecințelor Tratatului Ribbentrop-Molotov.

Societatea Culturală București-Chișinău,
Gheorghe Gavrilă Copil,
președinte

Partidul Noi, Getodacii!
(În curs de pregătire pentru legalizare)
Gheorghe Gavrilă Copil,
președinte

Господину Владимиру Путину, Президенту Российской Федерации

Господину Дональду Трампу, Президенту США

Обращаемся к Вам с просьбой обратить внимание на фактическое завершение Второй мировой войны. В соответствии с Пактом, заключенным между нацистской Германией и СССР (Пакт Молотова-Риббентропа) Россией была аннексирована восточная часть Румынии. Это дало возможность Москве проложить новую границу между Румынией и СССР по реке Прут на территории Румынии. Эту восточную часть Румынии составляют румынские территории(провинции) Бессарабия, Уезд Герца и север Буковины.

При аннексии территории одним государством у другого, оно начинает фальсифицировать историю, внушает своему народу, что аннексированная территория принадлежит ему по праву. Так делают, с одной стороны, Венгрия, а с другой, совместно с Российской Федерацией, - Украина.

Гитлер подчеркивал, что «без 4-5 миллионов тонн румынской нефти мы не могли бы вести войну», и далее: «Румынию следует уменьшить и по европейским политическим мотивам, потому что румынский народ, демократический по своей природе, духовно остался с Англией и Францией, и, следовательно, Оси невыгодна Великая Румыния, которая может играть на Балканах руководящую роль».

В соответствии с Ультиматумом Москвы, предъявленным Румынии, 26 июня 1940 года, армия СССР аннексировала восточную часть Румынии. Эта аннексия спровоцировала Венгрию на аннексию северо-востока

Румынии. Не осталась в стороне и Болгария. Северо-восточная часть Румынии 30 августа 1940 года была аннексирована Венгрией под руководством Хорти по Венскому Диктату, выдвинутому нацистской Германией и фашистской Италией. Эта территория, аннексированная Венгрией, вернулась в состав Румынии в конце второй мировой войны). Нацистская Германия с аннексией хортистской Венгрией этой территории продвинулась ближе к нефтеносным зонам Румынии. Венгрия начала на аннексированной румынской территории массовое уничтожение евреев, отправив в Аушвиц (Освенцим) 166000 (сто шестьдесят шесть тысяч) евреев.

СССР предложил создать совместную границу между Болгарией и Россией, разделив Доброджу – морскую зону Румынии между Болгарией и СССР. Диктатор Гитлер заставил Румынию уступить Болгарии Квадрилатера северо-восточной части Доброджи. Это произошло 7 сентября 1940 года. В соответствии с этой идеей СССР, Москва преследовала цель отрезать Румынию от выхода к Черному морю, тем самым давая возможность Кремлю доминировать на широких геополитических просторах.

Альянс Германия – СССР – Венгрия – Болгария против Румынии геостратегически благоприятствовал СССР и Германии. Румыния в этой ситуации не имела никакой возможности военного сопротивления. Гитлер вступил в Румынию без военной агрессии, перехватив руководство Армией Румынии и другие полномочия во внутренних делах. Гитлер предложил маршалу Антонеску содействовать в ликвидации евреев. Маршал сопротивлялся, и даже больше, румынское правительство способствовало спасению евреев северо-запада Румынии, вошедшего по соглашению с Германией под управление Венгрии, а также других евреев из Румынии. Еврейское население Румынии продолжило свое существование в суровых условиях того времени, условиях, которые затрагивали и румын. Все это происходило с августа 1940 по 1941 год, в мирный период. Маршал Антонеску начинает войну за освобождение восточной Румынии от оккупации СССР 22 июня 1941 года.

Господин Президент Дональд Трамп,

Господин Президент Владимир Путин,

Дорогие читатели,

Просим Вас констатировать, что Гитлер и Сталин действуют и сегодня, доставляя немалые страдания, совершая военные столкновения в зоне между Российской Федерацией (СССР), Украиной и Румынией (Европейский Союз), представляя опасность развертывания военных конфликтов с тяжелыми последствиями. Эта зона нуждается в дипломатических усилиях, в политической воле для всеобщего мира. В этой географической зоне Пакт Молотова-Риббентропа все еще действует, потому что не был аннулирован на этой территории фактически.

Молдавская Советская Социалистическая Республика была создана Москвой 2 августа 1940 года и просуществовала до 27 июня 1991 года, когда появилась независимая Республика Молдова, отделившаяся от СССР. Следует иметь в виду, что МССР была создана СССР на восточной территории Румынии, аннексированной СССР в соответствии с Пактом Молотова-Риббентропа.

Территория, аннексированная СССР, вернулась в состав Румынии с 1941 по 1944 год. В 1944 году СССР вновь аннексирует восточную часть Румынии в соответствии с Пактом Молотова-Риббентропа. В тот же год Армия СССР вторгается в Румынию, откуда выйдет в 1958 году. Пакт, заключенный между Сталиным и Гитлером, голосованием Верховного Совета СССР (Парламент СССР) в декабре 1989 года был аннулирован и, в соответствии с мирными договорами 1947 года, перестал действовать.

Аннулирование Пакта Молотова-Риббентропа действительно и для Украинской Советской Социалистической Республики, являвшейся тогда частью СССР. Вследствие этого, юг и север Бессарабии, уезд Герца и север Буковины остаются в составе Украины на незаконном основании.

За аннулирование этого Пакта проголосовали и депутаты Украинской ССР, в связи с чем присвоение Украиной румынских территорий, которые никогда не были украинскими и не являются таковыми, также подлежит

аннулированию. 24 августа 1991 года Украина стала независимым государством. Нынешняя Украина, в связи с присвоением румынских территорий, является западной советской империей.

Создание Молдавской ССР с основной составляющей частью – Бессарабией, было диверсионным актом, преследующим две цели:

1. Раздробление территориальной и этнической целостности восточной части Румынии с компактным большинством румынского населения.
2. Прикрепление к Молдавской ССР (уже в рамках СССР) восточной части Румынии между рекой Прут и предгорьем Карпат.

Пакт Молотова-Риббентропа фактически означал аннексию восточной части Румынии, восточной части Польши, аннексию Финляндии и Стран Балтии. Михаил Горбачев признал независимость как Стран Балтии – Эстонии, Литвы и Латвии, так и Украины. Михаил Гобачев, признанием независимости Стран Балтии, фактически начал ликвидацию последствий Пакта Молотова-Риббентропа. Только товарищи из Румынии воспротивились ликвидации последствий Пакта Молотова-Риббентропа. Слишком безответственно и опасно! Великий румынский поэт, Михай Эминеску, говоря о Бессарабии, провозглашал истину как неотъемлемое право, которое теряется только при формальной согласии его потерять.

Хельсинкский договор утвердил изменение границ мирным путем. Изменились границы, навязанные Пактом Молотова-Риббенторопа, а также другие границы. Федеративная Германия воссоединилась с Демократической Германией, Страны Балтии стали независимыми. Республика Молдова стала независимой. Украина стала независимой. Чехословакия разделилась на Чехию и Словакию. Восточная часть Румынии тоже должна воссоединиться с Матерью-Родиной, Румынией. Совершенно ясно, что безусловное Объединение Республики Молдова в своей территориальной целостности с Румынией не должно иметь препятствий со стороны Москвы. Москва сохранила в Республике Молдова советские имперские профессиональные структуры, препятствующие объединению. Пришло время истины и справедливости, господин Президент Владимир Путин! Огромные преимущества есть у Российской Федерации, Европейского Союза, Румынии. Доверия можно добиться

только фактическим аннулированием последствий Пакта Молотова-Риббентропа.

Общество Культуры Бухарест-Кишинэу,

Георге Гаврилэ Копил,

Председатель.

Партия «Мы, Гетодаки»

(в процессе подготовки к регистрации)

Dear Mr. Donald Trump, President of The United States of America,

Dear Mr. Vladimir Putin, President of the Russian Federation,

Please consider the “ de facto” ending of the World War II. According to the treaty between nazi Germany and CCCR (Ribbentrop – Molotov Treaty), the most eastern part of Romania was taken, the Russian imposing a new border between Romania and CCCR on Prut river inside Romania national borders. By “the eastern part of Romania” we mean the Romanian historical provinces of Bassarabia, Northern Bucovina and Herta. When a country attach to its territory another which does not belong to it, falsifies history, indoctrinates the people to believe that the newly connected part actually belongs there. This is what happened with Hungary in the western part of Romania and, in solidarity, on the eastern part with CCCR and Ukraine.

Hitler: “Without the contribution of at least 4-5 million tons of Romanian oil, we could not go to war”, “Romania will have to be shrunk also for political reasons, because the Romanian people, a democratic one, is beside England and France, so the Axis does not agree with a big Romania that can have a leading role in Balkans. ”

Following Moscow's ultimatum to Romania on 26.06.1940, the red army enters and conquers the northern part of Romania. This fact makes Hungary to do the same with Romania's north-western territory on 30.08.1940, according to the Vienna Dictate imposed by nazi Germany and fascist Italy (this territory was recovered by the end of the war), allowing Germany to advance close to the oil areas of Romania.

In the new territories Hungary starts the Jew Holocaust, sending to Auschwitz 166 000 persons.

CCCR proposes a common frontier between Bulgaria and Russia by splitting Dobrogea, the maritime zone of Romania. Hitler compels Romania on 7.09.1940 to renounce in the benefit of Bulgaria, to the south-eastern part of Dobrogea area (the so called Cadrilater). By the previous CCCR proposal, Romania should lose all its territories at the Black Sea, and as consequence Moscow will have the complete area control.

The alliance between Germany-CCCR- Hungary and Bulgaria against Romania favoured CCCR and Germany geopolitical position, Romania remaining with no military solution. Hitler enters Romania without military conflict and the Germans take control of the Romania's army and internal decision factors. Hitler asked field marshal Antonescu to implement Jew's liquidation policies, but Antonescu refuses and the Romanian government acts to protect the Jews from the occupied north-western territories. The Jew population from inside Romania continues their existence, in the same war conditions that affect all the population of the country. All this happened between 1940 and 1941. The Field Marshal Antonescu starts the offensive to free the eastern Romanian territories from CCCR occupation on 22.06.1941 .

Dear Mr. Donald Trump

Dear Mr. Vladimir Putin

Dear readers

Please remark that Hitler and Stalin are active even today, provoking great suffering and military conflict in the area between the Russian Federation, Ukraine and Romania (EU member), representing a real danger to peace in the

region by allowing the possibility of a military conflict with dire consequences. For the stability of this area all we need is one more diplomatic effort and the will for peace. For this area Ribbentrop-Molotov Treaty is still active, because its consequence has never been cancelled.

The Moldavian Soviet Socialist Republic was founded by Moscow on 2.08.1940 at lasted till 27.06.1991, when became The Republic of Moldavia, independent, detaching itself from CCCR. We have to take into account the fact that this republic was founded on Romania's territory by a foreign power (CCCR), taken by force, according with Ribbentrop-Molotov Treaty.

The territory that was taken by this treaty was reconnected to Romania between 1942 and 1944, but it was lost again. Also in 1944 the red army enters Romania from which it does not leave until 1958. The treaty between Stalin and Hitler, by the vote of the Russian Duma from December 1989 is declared void and as a result the peace treaty of 1947 is also voided. This is also valid for Ukraine, at that time part of the communist Russia. In consequence the South and North of Basarabia , Herta and North Bucovina are unlawfully held by Ukraine For the nullification of this treaty also vote the Ukrainian deputies so their claim on this territories is null, this territories never belonged to Ukraine, then and now. On 24.08.1991 Ukraine becomes independent state. Ukraine today, by holding on Romanian territories is the western soviet empire.

The founding of the Soviet Republic of Moldavia, on the middle part of Basarabia, it was a sabotaging act with 2 purposes:

1. The breaking of the territorial and ethnical unity in the eastern part of Romania, area with a compact Romanian majority.
2. The attachment at SR Moldavia (so in CCCR borders) of the rest of the eastern part of Romania, between Prut River and the Carpathian Mountains.

The Ribbentrop-Molotov Pact means the detachment of the eastern parts of Romania and Poland, the attachment of Finland and the Baltic Countries. Michail Gorbaciov will recognise the independence of Estonia, Latvia and

Lithuania, also the independence of Ukraine, starting in fact the ending of the Ribbentrop-Molotov treaty consequences. Only the comrades from Romania opposed this, extremely serious. Mihail Eminescu, considering Bassarabia, exposed the simple truth that a right is not lost, except if you agree to that.

The Helsinki Pact approves border modification in a peaceful way. Borders imposed by the Ribbentrop-Molotov have been modified, but other borders also. Federal Germany united with Democratic Germany, the Baltic Countries became independent, also Ukraine and Moldavia, Czechoslovakia split in Czech Republic and Slovakia, but also the Romanian eastern territories has to reconnect with their mother country - Romania

Is clearly understood that the non conditional Union between Republic of Moldavia and Romania, in its integral form, has to be done without any adverse interventions by Moscow. Moscow has kept in Moldavia anti-union imperial soviet dedicated structures. It is the time of truth and justice Mr. President Vladimir Putin. The advantages for Russia, EU and Romania are huge. The trust can be won only by the real cancelation of the Ribbentrop-Molotov Treaty.

Bucharest-Chisinau Cultural Society
Gheorghe Gavrila Copil
President

“We, Getodacs” Party
(Pending legalisation)
Gheorghe Gavrila Copil
President

